
Information fra Ida Mose 
 
7.januar 2022 
Vi skal have efterset tagene på Poul Martin Møllers Vej, og der vil derfor 
være tømrer der går i haverne og på tagene i de næste 2 uger. 
De vil i samme omgang få lavet de teglsten der er løse og dem der er faldet 
ned. 
 
 
17.dec.2021 
Dette er blot en orientering om, at varmeregnskabet bliver sendt 
ud til jer d.d. 
For de beboere, der får en efterbetaling på 1.000,00 eller derover, 
så har vi besluttet at opdele efterbetalingen op i 2 rater. Derved 
fordeles udgiften over 2 måneder (februar og marts 2022) af 
hensyn til beboernes økonomi. 
 
 
1.dec.2021 
Der bliver ikke afhentet haveaffald i vinterhalvåret. 
Der arbejdes på en løsning til foråret. 
	  


